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Med samme pågangsmot som sitt store forbilde, Ketil Moe, står Mark Wang på for
å bedre de funksjonshemmedes kår i Kina. Etter 10-12 år har det skjedd en enorm
forbedring. Ketil og Mark har-heltestatus i Kina.

Bringer stafetten videre
DAGENS NAVN " '~
Navn: fy'IarkJiapeng Wang
Fra: Yinchuan i Kina
Alder: 28
Yrke: Administrator
Bosted: Oslo og Beijing
Sivil status: Gift, ett barn
Aktuell: Viderefører Ketil
Mo~s livsverk blant Kinas 80
millioner funksjonshemmede

KARL JOHAN EMANUELSEN
kajo@agderposten.no 37 00 3816

Hva har Ketil Moe betydd for
deg?
- Først og fremst var han min

venn. Men han ble også inspi-
rasjonen som har fått meg til
å fortsette arbeidet han startet
i Kina for landets mer enn 80
millioner funksjonshemmede.

Hvordan kom du i kontakt
med Ketil første gang?
- Jeg var elev ved United

World College i Fjaler, og der
skulle vi arrangere «Run for
life». Under forberedelsene til
dette løpet traff jeg Ketil i Ber-
gen.

Du er selv lam fra livet og ned.
Hvordan skjedde det?
- Da jeg var 12 år gammel,

skulle min far ogjeg fly fra Yin-
chuan til Beijing. Flyet styrtet,
og de fleste om bord omkom,
men min far ogjeg overlevde. Jeg
ble lam i beina, men etter fem år
med behandling, trente jeg meg
opp til å gå med krykker.

Gjennom arbeidet til deg og
Ketil ble Beijing Marathon
åpnet også for funksjonshem-
mede. Hva mer har du opp-
nådd fordenne gruppen?
- Jeg har blant annet la-

get undervisningsprogram for
funksjonshemmede studenter,

og startet landsomfattende
kampanjer for å fremme funk-
sjonshemmede studenters rett
til å få adgang til utdannelse i
Kina. Mye har skjedd på ti år.

Dronning Sonja ga deg sti-
pend til å studere iNorge. Hva
har båndene til Norge betydd
for deg?
.:.Det har forandret livet mitt,

og åpnet en verden av mulighe-
ter. -

Under studieoppholdet i Nor-
ge gikk du også på Birkeland
folkehøyskole. Hvordan opp-
levde du det?
- Året på Birkeland var ufor-

glemmelig. Jeg hadde gode.læ-
rere og møtte mange gilde men-
nesker. Jo, det var absolutt en
fin tid.

Hva er levebrødet ditt i dag?
- Jeg er ansatt ved Sunnaas

sykehus, og så er jeg konsulent
for Kina-Norge-relaterte pro-
sjekter.

Blant disse prosjektene pro-
moterer -du det Arendals-ba-
serte produktet TherapiMas-
ter på det kinesiske markedet.
Hvordan går det?
- Da jeg ble skadet, var det

kun ett rehabiliteringssenter i
hele Kina. I dag er det over 35,
samt 3.300 mindre rehabilite-
ringsstasjoner rundt i landet.
Disse trenger gode løsninger, og
det ledende senteret har vist stor
interesse for TherapiMaster, og
vil gjerne anbefale det for hele
landet.

Det er laget operamusikal om
deg og Ketil. Kinesisk TV har
også laget.en 18 timer lang se-
rie om dere, og nå er det planer
om en statue av dere i Beijing
og Lillesand. Hva har alt dette
gjort med deg?

Mark Wang i typisk positur - snakkende i mobiltelefonen. Hele døgnet
er han tilgjengelig for dem som trenger hans tjenester.

- Det har gitt meg muligheten
til å nå et mye større publikum
med budskapet om at «det umu-
lige er mulig».

- Ganske snart. I hvert fall i
juni.

Når ser vi deg i Lillesand
igjen?

Hva er din favoritt blant norsk
mat?
- Lutefisk.


